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Verslag  :   Bijeenkomst  binnensportverenigingen ’t Cromwiel  
Datum  :   2 november 2016  
Locatie  :   Sport- en ontmoetingscentrum ‘t Cromwiel  
Onderwerp :   Gang van  zaken in ‘t Cromwiel 
 
Aanwezig :  T. de Bont (FC ’t Cromwiel), H. van der Boog (SV Diomedon, Volleybal/Atletiek),  

C. Serton (Trafo), P. Oerlemans (Badmintonvereniging Steenbergen). A. Kerbusch 
(Simpel Dribbel) voegt zich later bij de vergadering.  

   
  :  Sportplatform : mevrouw L. Baselier en de heer H. Vogelaar. 
 
  : Hydrasportbeheer : de heer D.vd. Boogaart en de dames F. de Haas en L. Deurwater. 
      
Ambtelijk : afwezig 
 
Afwezig mkg : R. de Vos, M.Beens,  
Afwezig zkg : P.Kil (TCS) en alle zaalvoetbalverenigingen.   
 
 
1. Opening   
H. Vogelaar/Sportplatform opent de bijeenkomst namen het Sportplatform. Hans geeft aan dat deze 
bijeenkomst een vervolg is op de bijeenkomst van 20 april 2016.  
 
2. Opmerkingen aanwezigen 
Hans stelt voor om deze bijeenkomst aan de hand van de onderwerpen die op 20 april aan bod zijn 
gekomen  in  te steken. De aanwezigen kunnen ook nu weer hun opmerkingen per onderwerp geven.  
Opm. aanw. Notulen te laat (na 6 mnd) naar aanwezige gestuurd. Klopt, omdat leden Sportplatform van 
gedachten waren dat M. Beens deze naar iedereen doorgestuurd had, Blijkt niet het geval te zijn. 
Verbeterpunt.           Actie LB. - MB 
 
3. Schoonmaak en foyer 
L. Deurwater/Hydrasport geeft aan dat er 2x per week geschrobd wordt. Beheer loopt vaker door en in de 
kleedlokalen. Houden scherper toezicht. Verschil van definitie schoon, rommel of vuil komt ter sprake.  
Algemene indruk van de aanwezige, de verbetering is zichtbaar.  
 
Schoonhouden kleedlokalen 
P. Oerlemans/ BV Steenbergen: merkt op dat de kleedlokalen niet vuiler zijn bij binnenkomst. Het is wel 
schoner als voorheen maar nog niet goed genoeg. 
 
H. van der Boog/ SV Diomedon Volleybal/Atletiek: Geeft aan dat hij niet de opmerking “Onlangs was de 
sleutel van het materialenhok van BV Steenbergen niet vindbaar. Dat is lastig”, gemaakt heeft. Maar Dhr. 
Oerlemans /BV Steenbergen heeft die opmerking gemaakt.  
 
De aanwezige verenigingen geven aan dat er wel geregeld problemen zijn met het gebruik van materialen 
door de scholen. Regelmatig worden de materialen niet of niet goed opgeruimd.  
Het zou goed zijn als Hydrasport na ieder schoolgebruik de zaal, toestellenberging en kleedlokalen 
naloopt.  
 
Indeling materialenhok 
L. Deurwater/ Hydrasport, geeft aan dat er van het materialen hok, foto’s gemaakt zijn, waarop duidelijk 
de materiaal opslagindeling te zien is, foto’s nog uitprinten en onder de gebruikers verspreiden. Tevens 
staat op de vloer de indeling aangegeven. Maar het blijft een probleem om bij het terug opruimen van de 
materialen, het materialen hok netjes achter te laten. Eerdere suggesties van:  
H. van der Boog/ SV Diomedon Volleybal/Atletiek: stelt dat de verenigingen die niet goed opruimen hierop 
aangesproken moeten worden.  
P. Oerlemans/ BV Steenbergen: doet de suggestie om een paar weken na iedere gebruiker even rond te 
lopen om na te gaan hoe e.e.a. achtergelaten wordt. Dit zie je snel. Als het niet goed is achtergelaten dan 
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meteen de vereniging erop aanspreken.  Als dit een paar keer gebeurt gaan de verenigingen het wel 
goed doen. Blijft staan.   
 
L. Deurwater/ Hydrasport, gaat proberen materialen hok ook in te passen in toezicht rondje.   
 
4. Openingstijden foyer 
.  
H. van der Boog/ SV Diomedon Volleybal/Atletiek: Heeft de opmerking, geen gebruik te maken van de 
foyer, niet gemaakt. Op donderdagavond, maken zij wel gebruik van de foyer. De gezelligheid kan nog 
beter, al is deze al verbeterd. Suggestie of tip: kleed de foyer aan/met artikelen rond thema van dat 
moment, bv. Halloween. Zoeken naar mogelijkheden om elkaar te versterken, bv met gebruikers 
theaterzaal brengen roering in de tent.  
 
L. Deurwater/Hydrasport geeft aan dat de foyer bij voldoende bezetting langer openblijft.  
 
5. Sleutelbeheer 
P. Oerlemans/ BV Steenbergen: op een kast voor BV komt nieuw slot op, nog niet geregeld.  
 
L. Deurwater/ Hydrasport licht toe dat alle sloten op de kasten gecontroleerd zijn, zijn in gebruik en wie de 
gebruikers zijn. De reservesleutels hangen in kantoor.  
 
C. Serton, stelt dat dan de overige sleutels die nog in de sporthal het beheerdershok liggen daar 
weggehaald kunnen worden. Hydrasport zegt dat toe.    
 
Onduidelijk of er al een kast voor opbergen van materialen voor FC Cromwiel beschikbaar is.? 
Opmerking; afspraak is, dat er voor de scholen een basis set sport materiaal aanwezig is, zij hoeven geen 
gebruik te maken van de verenigingsspullen.   
 
Afspraak : Hydrasport zal dit oppakken.  
 
6. Veiligheid/ BHV/ EHBO 
F. de Haas/Hydrasport, Er zijn nieuwe cool packs die niet meer in de koelkast bewaard moeten worden. 
De nieuwe cool packs zijn aanwezig op de afgesproken plaats, is gecommuniceerd met de verenigingen 
en worden ook gebruikt. Aanvulling verzorgt Hydrasport.   
 
7. Communicatie 
D. vd Boogaart/ Hydrasport, verantwoordelijk sinds kort voor de planning en reservering, licht toe dat een 
ruimte reserveren via de Website nu direct kan gebeuren, er komt nog een uitbreiding op systeem 
waarmee direct gezien kan worden of de reservering wel/niet kan op dat moment. Automatisering blijft 
een punt van aandacht.   
Linda is aanspreekpunt in ’t Cromwiel. Fanny heeft wekelijks contact met Linda en samen worden dan 
zaken doorgesproken.  
Communicatiegebruikers en beheer loopt beter, weten elkaar te vinden en samen zoeken naar oplossing.  
 
A. Kerbusch/Simpel Dribbel, heeft opmerkingen over:  
- reservering wedstrijddagen 2016 – 2017, tijdig gemeld, geen belemmering, doorgegeven aan de bond, 
nu blijkt dat er van de vijf aanvragen, drie geaccepteerd zijn, en bij twee wedstrijddagen de zaal niet 
beschikbaar is (bezet door Trafo en Volharding) en er uitgeweken te moeten worden naar Dinteloord. Niet 
spelen is geen optie, boete van de bond.  
D. vd Boogaart, geeft aan inderdaad het verzoek is (in de vakantieperiode) blijven liggen, vervelend. Door 
nieuwe systeem van reservering zou dat (als het goed is) in de toekomst niet meer voor moeten komen, 
en vaste evenementen zoals Volharding, staan al lang in de agenda.  
- sleutelplan wat nog niet op orde zou zijn,  
- beheer op zaterdag, 1x wel, 1x niet geregeld,  
- heeft melding van wegzakkend paalgat gedaan, zou gemaakt zijn maar nu weer aan het wegzakken.  
L. Deurwater/ Hydrasport, vanaf deze week is het geregeld dat er op zaterdag als SD thuis spelen, 
beheer aanwezig is. Sleutelplan, zou dan overbodig zijn.  
Wegzakkend paalgat is toen gemeld bij Jansen en Fritsen die hebben het gemaakt. Indien nu weer 
probleem gaan we weer melden.  
Oproep van Linda: is er of heb je een klacht meldt het bij de beheerder.  
P. Oerlemans/BV Steenbergen, is van mening dat er wel een goed sleutelpalen moet komen, wat door 
alle partijen gedragen gaat worden.   
 
 
Afspraak: Hydrasport; neemt reservering-verhuur zaalruimten beheer en sleutelplan als 
aandachtspunt mee terug.  
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Wifi- dekking 
Hydrasport heeft de Wifi in gehele Cromwiel gecontroleerd en opgehoogd. Afgehandeld.  
 
Veiligheid/toegang en vluchtroute 
C. Serton / Trafo, vraagt naar vluchtroute via achteruitgang?  
L. Deurwater/ Hydrasport, vluchtplan is goedgekeurd, bordjes nog verhangen/aanpassen door gemeente. 
Achteruitgang zal alleen nog te gebruiken zijn van binnenuit, daar waar deze voor bedoeld is, 
nooduitgang.   
De verhoging van het hek rondom de berging van Trafo, zal door de vereniging opgepakt worden.   
 
L. Deurwater/Hydrasport, informatiebord bij de ingang is nog niet gemaakt, nog niet up-to-date, is blijven 
liggen, nu aan gewerkt.  
 
8. Rondvraag 
P. Oerlemans/BV Steenbergen:   
Vraagt (wederom) naar een oplossing voor de rokers welke bij de ingang staan en waar de kinderen 
langs moeten. F. de Haas/ Hydrasport, eerdere suggestie voor een rookruimte binnen, komt er niet.   
 
Zichtbaarheid Hydrasport,   
Linda Deurwater/Hydrasport is aanspreek punt voor de gebruikers in het Cromwiel. F. de Haas, spreekt 
wekelijks met haar de lopende zaken door en indien nodig is zij ook ’s avonds (dit is echter een 
uitzondering) aanwezig in het Cromwiel.  

 
Linda Deurwater/Hydrasport : merkt op dat de gang van zaken in ’t Cromwiel duidelijk verbeterd is ten 
opzichte van vorig jaar. Zij heeft zelf het idee dat het de goede kant op gaat.  
 
F. de Haas/Hydrasport: merkt op dat er 3 klachtenformulieren ontvangen zijn.   
 
F. de Haas/Hydrasport geeft aan dat er vermoedelijk in juni 2017 weer een krantje namens Hydrasport 
over ’t Cromwiel wordt uitgebracht. Dit kent een oplage van 9.000 exemplaren. Opmerking, in eerste 
krantje ontbraken verenigingen, nu eerder de input opvragen aan verenigingen, om de promotie van hun 
vereniging of activiteiten mogelijk te maken.  
 
Afspraak: neemt idee eerder input mee… 
 
Negatieve berichten in de pers/spiraal 
H. van der Boog/ SV Diomedon Volleybal/Atletiek, uit zijn zorgen, verontrusting over negatieve berichten 
in de pers, wat is ervan waar. Vraagt aan Hydrasport, hoeveel verenigingen- clubs zijn er daadwerkelijk 
weg uit Cromwiel, waarom geen bericht/antwoord van Hydrasport in de pers, verenigingen/clubs vragen 
zich af hoe lang blijft cromwiel nog open, gaat dit wel goed. Waarom TCS op een andere plek zijn feest 
gehouden. De ontbrekende horeca vergunning, is nu wel opgelost, maar… Komt er nog iets uit de hoge 
hoed? 
 
F. de Haas/Hydrasport, geeft aan dat het best wel meevalt met vertrokken verenigingen/clubs. Vertrek 
van enkele clubs of verenigingen heeft ook andere redenen, zij waren zoekend na sluiting van de Fles en 
Welleberg etc. Er is een verschil tussen het lijstje van de vorige beheerder en Hydrasport. Terughoudend 
naar de pers, wordt ook niets gevraagd. Cromwiel blijft open, we hebben het beheer nu veel beter onder 
control.  
Hydrasport heeft een horecaman aangetrokken om oa de bedrijfsvoering rond horeca naar een hoger 
niveau te brengen.  
 
Geen afspraak, maar wel inzicht geven aan gebruikers in overzicht vertrekkers met reden. 
 
C. Serton / Trafo, vraagt of de overige verenigingen, welke wel op de eerste bijeenkomst aanwezig waren 
en er nu niet zijn, wel uitgenodigd zijn? 
L. Baselier/Sportplatform, alle verenigingen zijn uitgenodigd, geen bericht van verhindering ontvangen. 
Alleen de uitnodiging via de mail naar FC. Cromwiel was niet te bezorgen.  
 
Borging/ander dagdeel 
De aanwezige vinden het toch wel belangrijk om met elkaar in gesprek te blijven. Voorstel voor nieuwe 
datum gemaakt. Vraag voor ander dagdeel, niet verder behandeld.  
 
A. Kerbusch/Simpel Dribbel, heeft een pluim voor de mensen van Hydrasport, die op de vloer werken en 
altijd klaar staan. Voor zijn punt rond reservering etc. wil hij in gesprek met de directie van Hydrasport.  
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5. Sluiting  
H. Vogelaar/Sportplatform geeft aan dat er weer zaken gedaan zijn. Er liggen nog een paar punten die 
Hydrasport meeneemt. Tevens stelt hij aan de orde dat het Sportplatform versterking zoekt, 
aanmeldingen zijn welkom.  
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Hans Vogelaar de bijeenkomst en dankt de aanwezigen hartelijk voor 
hun tijd en inbreng.  
 
6. Volgende bijeenkomst  
De volgende bijeenkomst vindt plaats op 13 april 2017 aanvang 19.30 uur in ’t Cromwiel.  
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